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  אחי"גמשולחנו של יו"ר 

 (3מתוך  1)פרק 
 ,םוחברי יגור של

 עדכון בנושא עסקי יגור:

 

 משתלה 

 אביב הגיע ומשתלות יגור לבשו חג וצבע.

 בסך מע"מ הסתיים מחזור המכירות לאחר - 2023שליש הראשון של שנת 

8,770,252  ₪ 

 בסך הסתיים מחזור המכירות לאחר מע"מ - 2024שליש הראשון של שנת 

 ₪.מיליון  10,025,605

 

יחד עם צוות ניהולי ומקצועי  משתלות יגור הם מותג חזק בשוק הגננות הישראלי.

אנו בטוחים שאם המצב הביטחוני והפוליטי "לא יפריע"  ומחויבות להשגת המשימות.

 ילכו ויגדלו.  התוצאות שאנו רואים

 

בנימה אישית אני רוצה להודות לצוות המשתלה על העבודה הקשה לאורך כל 

 תודה לכם. !תקפות החג. המאמץ היה ניכר והתוצאות בהתאם

 

 לגין / טובופלסט 

מאחורינו ואנו בפתחה של עונת האביב העמוסה בלגין כבר  2024ראשון של שליש 

 אריזות מזון.

 )המשך בעמוד הבא...(
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כפי שדיווחתי בחודש שעבר אנו בעיצומה של הפעלת טובופלסט במתכונתה 

וק שפופרות פלסטיק לשוק המקומי בלבד ושפופרות החדשה המסתמכת על שיו

 אלומיניום לכלל לקוחותינו בארץ ובעולם.

שאין קשיים ואתגרים בהפעלת טובופלסט במתכונתה הנוכחית.  לומרנכון  יהיה לא

אנו לומדים כל הזמן, משפרים ומתקנים והכל על מנת לעלות על פסים של יציבות 

 2024כרגע, אחרי ארבעה חודשים בשנת תפעולית וכמובן רווחיות פיננסית. 

הדוחו"ת הכספיים מראים שאנו בדרך הנכונה אך תהא זו טעות לברך על המוגמר, 

נדע האם צלחנו את הקשיים  2024אנו בעיצומו של התהליך כאשר להערכתנו בסוף 

והאתגרים ובכל זאת חשוב שייאמר שנכון לעכשיו התוצאות חיוביות, אפילו חיוביות 

 משחשבנו והערכנו.ומהירות 

, התפתח עוד בתחוםשאנו רוצים ל וההבנה בתחום האלומניום לאור ההצלחה עד כה

אנו נמצאים, לראשונה אחרי עשרות שנים, בהליך בחינה מתקדם של הוספת קו 

קו זה אמור לתרום לנו להגדלת התפוקה של המפעל וכן להיות  .הייצור חדש למחלק

 גיבוי ותחליף לציוד הישן שברשותנו הסובל מלא מעט תקלות טכניות מפאת גילו.

לפרוס את העבודה על פני כל ו בלגין אריזות מתוך כוונה ל"שטח את העקומה"

ת וייצור עשינו מהלכים בצוותא עם לקוחותינו וביצענו חלק גדול מההכנו ,השנה

 קופסאות ייחודיות ברבעון הראשון של השנה.

כרגע עונת האביב בפתח ונראה שאנו מוכנים טוב יותר מאשר בשנים קודמות אך 

 כאמור מבחן העונה עדיין לפנינו. 

אלא  ,2024מחירי הפח יציבים בעולם ולכן לא ביצענו עדכוני מחיר גורפים בשנת 

 טיפול נקודתי בקופסאות בהן שולי הרווח היו נמוכים או אפילו ללא רווח.

 )המשך בעמוד הבא...(



 וקשר דף מידע                 

 
   

 בניסן ה׳תשפ״ד כ"ד        02/05/2024           11-2024גיליון מס' 
 

 

4   
              

 בניסן ה׳תשפ״ד כ"ד          02/05/2024           11-2024ליון יג            וקשר יגורדף מידע 

בסה"כ לאור תוצאות הרבעון הראשון וההזמנות שיש לנו לעונת האביב הצפי לשנת 

הוא טוב ומסתמנת שנה דומה ואולי אף גדולה במעט בהיקפי המכירה משנת  2024

2023. 

( 2024-2026חתמנו על הסכם קיבוצי חדש לשלוש שנים )בתחילת חודש אפריל 

לאחר מו"מ לא פשוט עם וועד העובדים וההסתדרות, מו"מ לא פשוט אך מכובד 

ומכבד והצלחנו לצלוח מהמורה זו ללא נקיטת צעדים ארגוניים ע"י העובדים ועל כך 

 תודתנו והערכתנו.

 

 גד"ש 

 בגידולי השדה פתחנו עונה במלוא המרץ...

 תחיל נסיעות ראשונות לשוק...הלתחמיץ נקצרה זה מכבר והבצל  החיטה

אנחנו בעיצומם של עבודות חקלאיות רבות כגון זריעת תירס תחמיץ, תירס מתוק, 

-ולראשונה מזה מספר שנים  בוטנים, כותנה, חמניות, אבטיח, עגבניות לתעשייה

 שתילת ברוקולי. 

 בנוסף, פורסים טפטוף, משקים, מרססים, מדשנים ומקלטרים לפי הצורך. 

השנה הדקנו והרחבנו את שיתוף הפעולה בתחום השיווק עם ענף העלים ונמשיך 

 .2025להרחיב את מגוון הירקות גם בשנת 

דונם( העלינו את  900לצד הורדת היקף גידול הכותנה בשל ירידה בביקוש העולמי )

בצל  דונם(, 550דונם(, בוטנים ) 700ות כגון עגבניות לתעשייה )היקף מיני הירק

 מחירים טובים.בדונם( ביחס ישיר לדרישת השוק ו 400)

 )המשך בעמוד הבא...(
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, אנו מתמודדים עם קשיים גדולים בהבאת פועלים לצורך עבודות קטיף ובימים אל

יה במחירי דבר שגרם לעלי ועישוב כתוצאה ישירה מהמלחמה והסגר המתמשך,

 הקבלנים וההוצאות השוטפות. 

חלק מהקשיים הללו הצלחנו לצמצם בעזרת הגדלת צוות התאילנדים שלנו שהיום 

 הם כבר חלק בלתי נפרד מהצוות.

בגזרת האבוקדו מתחילים לראות תמורה להשקעות של השנים האחרונות עם קבלת 

דונם( כבר  370יבולים ומחירים טובים בהתאם לגיל העצים כאשר רוב החלקות )

   הניבו השנה פרי באיכות יפה. אנחנו נערכים להמשך נטיעות בשנה הקרובה של 

ציאל כלכלי גבוה לשנים דונם נוספים מתוך ראיה שענף זה הוא עם פוטנ 160 -כ

 הבאות.

החטופים  133אנו, כל עובדי העסקים של יגור עם כל עם ישראל מייחלים לחזרת כל 

 החיים והמתים לחיק משפחותיהם, ולקבורה מכובדת בישראל מהר ככל הניתן .

 

 להתראות בפרק הבא...

 .נוקי
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 משולחן מנהל הקהילה,

 השלום והברכה,

 והגבורהיום הזיכרון לשואה  .1

שנים עברו מתחילת מלחמת העולם השניה ואני לא יכול שלא לראות את  85

לבין  ,הנאצים ועוזריהם ל ידיהדמיון בין מעשי הזוועה שקרו במלחמה זו ע

 החמאס. צורריהמעשים שביצעו 

זקנים וטף ומעשים שהדף לא יכול  ,של נשיםהיה כאן רצח לשם רצח  7.10ב

אה יוקדת שנו דתית /לאומנית אידיאולוגיה מתוךוזאת להכיל את תאורם, 

 שטופחה בבתי הספר, האוניברסיטאות והתקשורת הפלשתינאית.

שנרצחו בשואה אחינו ואחיותינו  6,000,000 את זיכרוןבשבוע הבא נקדש 

 מחייבת אותנו בהווה להיות חכמים, מהעבר, ונזכור שההיסטוריה שלנו 

 שלנו לא יראה כמו העבר!כדיי שהעתיד  נחושים וחזקים, ערניים

  הדף הרישמי -קיבוץ יגור  \קבוצת פייסבוק  .2

לאחר מס' דיונים בהנהלת קהילה, נפתחה קבוצת הפייסבוק לחברי יגור ובניה 

להודעות לציבור  נוחה לדורותיהם, מטרת הקבוצה להוות עוד פלטפורמה

את הקבוצה לפוסטים של חברי הקבוצה או לתגובות, )הוחלט שלא לפתוח 

מסיבות של חוסר רצון לקחת אחריות משפטית על מה שעלול להתהוות ,אם 

כל אחד יכתוב מה שהוא רוצה( למי שמתאים, מוזמן להצטרף ולקבל עדכונים 

 שוטפים על הנעשה בקיבוץ.

  בחינת עדכון לחוברת השינוי .3

 בהמשך לשיתוף ציבור שנעשה על המתווה לבחינת עדכון לחוברת השינוי, 

 הבא...()המשך בעמוד 
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אתם מעוניינים לקחת חלק,  לצוות שבואתם מוזמנים להציע את עצמכם 

החברים שיציעו את עצמם, יועלו לבחירת הציבור בקלפי, השאיפה 

, על מנת שעל 2024יסתיימו בספטמבר  ההמלצות וההסתייגויות ככל שיהיו,ש

 .2025בסיסם ניתן יהיה להכין את תקציב הקהילה ל

   כלבים וערבות הדדית .4

חברות ביחס להתנהגות מחזיקי כלבים,  2בסוף הדף יש שאלה שנשאלה ע"י 

אינם רק סבסודים של נושאי  שחיי קהילהאני אענה שם בפירוט וכאן אכתוב, 

 ליבה וחגים ותרבות משותפים, ערבות הדדית 

לא יהיה משוחרר, לאסוף את מה שהוא משאיר, שלך זה גם לדאוג שהכלב 

משמעותית ינבח באופן שגורם לפגיעה  אגם של וכן ... כדיי שאחרים לא ידרכו

 באיכות החיים של השכנים.

השבוע החל  מתווה להצעת החלטה לפרוייקט הממ"דים ואיזון פערי דיור .5

יישום המתווה לקבלת החלטה על הצעה אחת, המשלבת ביצוע פרוייקט 

, למי שפספס נמצא 1  ממ"דים ואיזון פערי דיור בין החברים, קישור לאסיפה

 .של הקיבוץ בקבוצת הפייסבוק

אני לא אחזור על העקרונות או מה שנאמר באסיפה, אני רק אבקש מכם 

יש לשקול להיות מעורבים באופן פעיל בלקרוא את ההצעה, לשאול שאלות אם 

, הסוגיה חשובה ןאו לצפות בה דברים לא מובנים ולהגיע לאספות הבאות

ית ובטחונית באופן מהותי וחשוב שתכירו את ההצעה מבחינה חברתית, כלכל

 והשיקולים שהביאו את ההנהלות בגיבושה.

 )המשך בעמוד הבא...(
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שאפו לרבקה קוטליאר ויוליה איריס ולכל הצוות  -תודות על ערב ליל הסדר  .6

של החג וענף המזון שהצליחו להרים סדר יגורי כהלכתו גם בימים טרופים 

 ד!אלו. כל הכבו

 

 משולחנה של מנהלת משאבי אנוש

 דרושים נציגי ציבור לצוותים לבחינת עדכון חוברת השינוי

מטרת קול קורא זה הוא להזמין את חברות וחברי יגור המעוניינים לכהן כנציגי : כללי

 .שינוי חוברת "שינוי אורחות החיים" של יגורבחינת ל ציבור בצוותים

ואנו מעוניינים לבחון שינויים בחוברת השנה נכנסה החוברת לשנתה השביעית 

 .ההנהלה ולאחר מכן יובאו לאסיפת החברים לקבלת החלטות שיומלצו לוועד

 :הנושאים לבחינת עדכון החוברת

 .נציגי ציבור 3 -: בריאות ורווחה

 .נציגי ציבור 3: חינוך

 .נציגי ציבור3 : צרכים מיוחדים

 .נציגי ציבור3 : ענפי שירות

 .נציגי ציבור 3: פנסיההסדרי עבודה/ 

 .נציגי ציבור 2: צוות היגוי

 .נציג ציבור 1: מדרג שימושים

 :הגדרות תפקיד הצוותים

 .שותפות בצוותים לבחינת השינויים ככל שיעלו •

 .םידיון וגיבוש המלצות לוועד ההנהלה בנושאים הרלוונטי •

 )המשך בעמוד הבא...(
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 :דרישות מחבר/ת הצוות

 יתרון -הקיבוץ היכרות של מוסדות •

 נכונות לעבודה אינטנסיבית )לפחות בשלב ראשון של התהליך(• 

 יכולת עבודה בצוות •

 

 .2024עד תום התהליך, צפי לסוף אוקטובר   ה:משך קדנצי

 .נו בהתנדבות ונדרשת זמינות לישיבות במשך היום/ ימי שישי לפי הצורךיהתפקיד ה

   

 5.5.24עד  מתבקשים לעשות זאת חברים המעוניינים להגיש את מועמדותם

     Gals@yagur.org.il masha@yagur.org.il או 8949למזכירות מש"א בטלפון 

 בדוא"ל.

 .המועמדים יובאו לבחירה בקלפי יגור )ללא צוותי איתור והמלצות( -הערה 

 , גל.שבת שלום

 

 

 

 

 

 

 



 וקשר דף מידע                 

 
   

 בניסן ה׳תשפ״ד כ"ד        02/05/2024           11-2024גיליון מס' 
 

 

10   
              

 בניסן ה׳תשפ״ד כ"ד          02/05/2024           11-2024ליון יג            וקשר יגורדף מידע 

 

 הפסקת חשמל

 תעשה הפסקת חשמל יזומה  לטובת חיבור המרכזייה לגנרטור שיופעל בחירום

 אחה"צ 16:00ועד בבוקר  06:00משעה  8/5ה’ יום דב

 .בחלק מבתי שכונת הכביש וחלק מבתי שכונת המשתלה

  -מרפאה ובית אלון יחוברו לגנרטור ביום עבודות השדרוג מרכולית, חדר האוכל, 

 !להם יהיה חשמל

 

באופן חד פעמי  17:00בותפתח שוב רק  13:00סגר כרגיל בי**שימו לב מרכולית ת

 **באותו היום.

 

 רשימת בתי אב עדכנית תתפרסם בהמשך.

 
  בכל שאלה לפנותניתן  ,רון אורות יגור בחופשומכיוון שצביקה יש

  0509420420יעל זך , 0523202902למג'יד 

 , אורות יגור.בהתאם תכםהיערכו      
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 כרון לשואה ולגבורהייום הז
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 קורס מגישי עזרה ראשונה

 חברי יגור היקרים,

 מעניין אתכם להגדיל את ההכנסה החודשית שלכם בקיץ? 

  ️⛑אני מזמין אתכם לעשות קורס מגישי עזרה ראשונה 

 ️��ולהצטרף אלינו לצוות הבריכה

לאירועים פרטיים כעזרה למציל, משמרות בשבתות, לעיתים גם אמצע שבוע בשעות 

 העומס. 

 

 אינה פיזית. היא בעיקר השגחה על המים כל הזמן.העבודה 

 

 המתאימים יעברו את הקורס על חשבון הבריכה!

                                                    �� לשאלות ופרטים נוספים מוזמנים לחייג אלי בשמחה

8827698-550ישי בירמן,                                     
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 9/24-03/24תמצית ישיבות וועד הנהלה מס' 

 להלן תמצית ישיבות ועד לתקופה האחרונה:

 29/02/2024מיום ה 3/24 מס'  ישיבה

התקיים דיון לבחינת שילוב בין איזון פערי הדיון כעולה מחוברת השינוי וכן מתהליך 

 השיוך לבין הרצון לקדם במהרה את פרוייקט הממ"דים. 

הממ"דים ביחד עם האיזונים היא נושא חשוב ואסטרטגי הצלחת קידום פרויקט 

 במיוחד.

 זאת גם בהיבט הבטחוני וגם מבחינת התקדמות בתהליך השיוך.

בחוברת השינוי, בפרק הדיור נקבע כי יש צרורך לצמצם פערי דיור וכי ממ"דים 

נותנים מענה משולב גם מבחינת פערי הדיור וגם מבחינת הצורך למגן את חברי 

 דיון הוזמנו צוות השיוך והנהלת הקהילה.ל יגור.

 נמסר כי בכוונת הקיבוץ לקדם את פרוייקט הממדים, למנות מנהלת ופרוייקטור.

 הוצג כי יגור תישא בחלק משמעותי מעלויות התכנון.

 במשולב?... חבריהר... עלו שאלות מימוניות, מי ישלם על הפרוייקט? יגו

שיבה הסתיימה ללא החלטות וסוכם לאחר שנשמעו שלוש הצעות ראשוניות, הי

 להמשיך בדיון.

 

 4/03/2024מיום ה 4/24 מס' ישיבה

 התקיים דיון נוסף של שתי ההנהלות וצוות השיוך. 

 הדיון העלה אפשרות לבחינה יותר עמוקה הכוללת הצעה לאיזונים על בסיס סכום 
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 )המשך בעמוד הבא...(

 

 כבסיס האיזונים, כלומר זה הסכום המקסימאלי שמשפחה זכאית ₪  150,000של 

תוכל לקבל באיזונים ויוכל לשמש למימון חלקי או מלא של בניית הממד. מצד שני 

 ₪. 150,000הסכום המקסימאלי שמשפה תידרש לשלם באיזונים הוא 

אשר יאושרו.  על פי ההצעה יגור היא שתקדם את הפרוייקט ותישא בעלויות תכנונו

 חובות חברים יקוזזו גם הם בתוך החישובים. 

התקיים דיון עם שאלה מהיכן יממנו את הפרוייקט עד האיזונים ומה יהי קצב 

 ההתקדמות של הפרוייקט. 

נאמר כי לצד החשיבות לקדם את הפרוייקט צריך יהיה לפרוס אותו לשלוש שנים 

 ואולי אף ארבע.

האיזונים ייבחן יותר לעומק על מנת לקבלי סדרי  סוכם כי גם המודל הפיננסי של

 גודל של עלויות הפרוייקט.

 

 23/03/2024מיום ה 5/24 מס' ישיבה

שאל מדוע אנו לא משייכים את הנכסים כפי   -אבישי שורש ביקש להיפגש עם הועד  .1

 שמשייכים את הבתים. הוא חושב שכך צריך להיות.

עלה כי על פי החלטת החוברת ביגור לא משייכים את הנכסים אלא את פירות 

 הנכסים. 

בשנים האחרונות יגור השקיעה בהתאם לאישור תוכניות המשק סכומים גבוהים 

בבנייה ולפיכך לא נותרו רווחים לחלוקה. המשך ההשקעות בבנייה חדשה, בניית 

 בשנים הקרובות.ממ"דים ותהליך השיוך יקשו על חלוקת רווחים גם 
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 יערה עזרא ודין בינטו, זיו יובל, לואן רביב ועידן שבתאי מסיימים סיום מועמדות:  .2

 )המשך בעמוד הבא...(

 עד ממליץ להעלותם לאספה ולבחירה בקלפי. בהצלחה למועמדים.והו מועמדות.

יוסי ואודי הציגו את בקשת אורות יגור  -המרת הלוואה של אורות יגור לשטר הון  .3

לשטר הון. ההלוואה ₪ ליון ימ 3 - של כ )מחלק החשמל של יגור( להמיר הלוואה

נוצרה בעת הקמת התאגיד על ידי כך שיגור מכרה לתאגיד את רשת החשמל. 

התאגיד לא מצליח להחזיר את ההלוואה ולא צופים שבעתיד הנראה לעין זה ישתנה. 

 ור את התאגיד מאוזן ולכן הועד קיבל את בקשת אורות יגור. יש חשיבות לשמ

 לציין כי אורות יגור עושים מהלכים נוספים על מנת להתייעל.

עלו בקשות למתן פטור ממס איזון על הוצאות נסיעה וכן על  -פטורים ממס איזון  .4

 בתוך השכר. יםמלגות עבור ילדים המתקבל

עלה בדיון כי מס האיזון ומסי הקהילה ירדו בעשרות אחוזים וצפויים להמשיך לרדת 

ולפיכך יגור רוצה להוריד את המעורבות בשכר החברים ולא לתת הטבות פטורים 

 בשכר. 

הועד מקבל הרבה פניות בעניין ולא נכון לאפשר הקלות בניגוד להחלטות האספה 

 אלא להמשיך ולהפחית מיסוי פנימי.

 עודכן הפרוטוקול לפי בעלי התפקידים הנוכחיים. -ן פרוטוקול מורשי חתימה  עדכו .5

 

 28/03/2024מיום ה 24/6 מס ישיבה

 שנים לשינוי. 7התקיים דיון ראשוני לבחינת חוברת השינוי עם סיום  .1

כאן המקום לומר כי החוברת איננה מסתיימת בתום התקופה אלא רק שחלקים  

 שנים הראשונות יהיו פתוחים לשינויים. 7בממנה שהובטח שלא יגעו בהם 
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 רמי הציג מתווה הכולל הקמת צוותים אשר יטפלו בנושאים השונים.

 )המשך בעמוד הבא...(

 הצוותים יכללו גם נציגי ציבור ואלה יבחנו האם ישנם שינויים שממליצים לבצע.

 הנושא יועלה לאספה להצגה ציבורית ולאחר מכן יחלו את התהליך.

הרשמה לדיור קבע אודי העלה כי מתכוון להוציא את בית האופנוע ל - האופנועבית  .2

 הבחירה תתבצע על פי החלטת סימון המגרשים אשר אושרה על ידי האספה. .לשיוך

 התקיים דיון בנושא הפרוייקטור ש/ל הממד"ים. .3

 הוחלט שתובא הגדרת תפקיד לאישור בהקדם.

 

 04/04/2024מיום ה 7/24  'מס ישיבה

 התקיים המשך דיון על האיזונים והממד"ים.  .1

 )הצעה תוצג באספה(. הוצגה מצגת המסבירה את מנגנון האיזון

 לאחר שהוסכם על העקרונות, סוכם כי תוכן הצעה להסדר אשר יובא לאישור.

 הוצגו מספרי הערכה ראשוניים אשר מצביעים על כך ש

 ₪ ליון ימ 28 - הזכאים יקבלו כ

 ₪.ליון ימ 12החייבים ישלמו כ 

 ₪.ליון ימ 2עלויות תכנות של כ

 )כולל תכנון(₪ ליון ימ 18כ  -סה"כ עלות ליגור כמשתתף באיזונים 

 שנים. 3-4הפרוייקט ייפרס על פני 

 **לציין כי המספרים הם עדיין מחייבים בדיקה.**

  כתוצאה מרגולציה חדשה יש צורך למנות אחראים  –אישור הקצאת חשבוניות   .2

  ₪  25,000בהנהלת חשבונות לנושא הקצאה של חשבוניות בתשלומים העולים על     

 לחשבונית.    
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      הוחלט למנות לכך את אלי שמשי אגמון ויוסי בקר.    

 )המשך בעמוד הבא...(                                                                               

 11/04/2024 - מה 8 מס' ישיבה

 .שינויים בתקנון יגור על פי דרישת רשם האגודות )מוזמן עו"ד אסף שמשי( .1

 אנחנו סיימנו את ההתכנות הכלכלית לעמידה בשינוי אורחות החיים עליו החלטנו 

 נגה(.יבהצלחה )דווח לרשם על ידי רו"ח אורן ח 2017ב 

להחלטות בעת ההצבעה על ההסדר הצבענו גם על שינוי התקנון בהתאמה 

 החדשות.

הרשם שלח בימים האחרונים כמה הערות שהינן תיקונים מחייבים מבחינת הרשם 

לתיקון התקנון. מדובר בשינויים שאינם מהותיים אלא שינויים אשר הוא דורש עבור 

 כל הקיבוצים. אסף הסביר את השינויים.

הצבעה הרשם ביקש לקבל על כך אישור )לא נדרש לשם התיקונים הטכניים לבצע 

 חדשה(.

מנכ"ל משקי עמק יזרעאל,  -דב ישורון, רז נור הכולל את צוות האיתור למנהל עסקים  .2

לניהול העסקים בקיבוץ. הצוות  דגן שוחרעד על וגל שמשון, אודי קינן, ממליץ לו

 נפגש עם דגן, עם עידן לוגר ועמוס פרליס אשר נרשמו כמועמדים.

 והשתכנע כי בעת הזו נכון להמליץ על דגן.הצוות פנה גם לממליצים חיצוניים 

 

 הועד נפגש עם דגן וראיין אותו. 

 הועד ממליץ על דגן כמועמד מומלץ של הועד. 

 תתקיים אספה והבחירה תעבור לבחירת הציבור.
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 )המשך בעמוד הבא...(

 

 18/04/2024 - מיום ה 9 מס' ישיבה

 ישיבה משותפת לשתי ההנהלות וצוות השיוך.

האיזונים המוצע לשיוך. התקיים דיון והוחלט על ידי ההנהלות במשותף הוצג הסדר 

וכן אושרר על ידי ועד ההנהלה כי יתקיימו דיונים ציבוריים באספה להסבר ההסדר, 

 לדיון והסתייגויות ולהתכנסות להצבעות על ההסדר.

 הוצגה ואושרה הגדרת התפקיד של פרוייקטור ממ"דים וכן מנהלת הפרוייקט. 

 חג נפעל על מנת לאתר את בעלי התפקידים.לאחר ה

 

 "על כל שאלה תשובה"

 :רותם פטישי ונועם נויפלד תשאל

  -מה ניתן לעשות במקרה שכלבים בשכונה 

 . נובחים רוב היום ללא הפסקה. 1 

 . משוחררים ומסתובבים ללא בעליהם.2 

 

 בנושא.גם לאחר בקשות חוזרות לבעלי הכלבים לגבי העניין, לא ניכר שיפור 

 

מבחינת הרעש, זוהי הפרעה שמטרידה ביום ובלילה, בעיקר בבתים הישנים שאין 

 בהם שום איטום )גם עם חלונות סגורים שומעים הכל( כולל בזמן פגישות עבודה, 

 זמן השכבת ילדים לשינה, הרדמת תינוק בשעות היום לאמא בחופשת לידה ועוד...

 



 וקשר דף מידע                 

 
   

 בניסן ה׳תשפ״ד כ"ד        02/05/2024           11-2024גיליון מס' 
 

 

19   
              

 בניסן ה׳תשפ״ד כ"ד          02/05/2024           11-2024ליון יג            וקשר יגורדף מידע 

 )המשך בעמוד הבא...(

הדבר בעייתי מבחינת תחושת הביטחון והבטיחות  -משוחררים מבחינת הכלבים ה

של בעלי כלבים אחרים אליהם הם נטפלים, או של אנשים וילדים עוברי אורח עליהם 

הם קופצים, או נכנסים בריצה סמוך לרכב. כמובן יש עוד עניינים כמו צואה לא 

 מטופלת על השבילים, המדשאות הציבוריות/ פרטיות וכו'...

  

 ניתן לטפל ולמי לפנות בנושא?איך 

 נשמח לתשובה ותובנות. זה נושא שמטריד ומעלה תסכול אצל רבים.

 ,תודה על המענה                                                                 

 .ונעם נוייפלד רותם פטישי

 

 :תשובת רמי

שחוזרת על עצמה בעיית התנהגות מחזיקי כלבים במרחב הכפרי, הינה בעיה 

בהרבה ישובים כפריים, היות ויש תחושה שבשל ההימצאות במרחב הכפרי ,עם 

ר אי קיום החוק ולכאורה סובלנות המדשאות והמרחב הציבורי הפתוח, הדבר מאפש

 .של הציבור

 

 אני רואה זאת בשלושה רבדים:

 הפיקוחלהסדרת חוק : בדינה וחוקי עזר של המועצה האזוריתחוקי המ - 1רובד 

 )א( נכתב " אסור לאפשר לכלב 11סעיף : 2002 -על כלבים, התשס"ג 

  לצאת מחצר הבית, אלא רק עם רצועה שבעליו מחזיק"
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 )המשך בעמוד הבא...(

 על החוק!  קרי, כל המסתובב עם כלב ללא רצועה שבעליו מחזיק, הינו אזרח שעובר

יצא מתחומי החצר ולא היה כלב "ה  -באתר המועצה, בסעיף עבירות מנהליות כתוב 

וכן יש התייחסות לפקח " ₪ 500  קנס– קשור ברצועה לאדם שמסוגל לשלוט בו

לשון החוק וחוקי העזר בנושא כלבים ללא  .שתופס כלבים משוטטים ומובילם להסגר

             מה מידת האכיפה ואברר זאת מול המועצה. אני לא יודע  רצועה, ברורים...

 לגבי סוגיית כלבים שנובחים, לא נתקלתי בנושא זה מבחינת החוק וחוקי העזר.

לאגודה שיתופית יש סמכות לקבל החלטות  :החלטות האגודה השיתופית - 2רובד 

המחמירות מלשון החוק במידה ומתקבלות באופן תיקני. טרם למדתי האם ואילו 

החלטות התקבלו ביגור ביחס לנושא החזקת כלבים. ישנם קיבוצים שקיבלו החלטות 

, הכולל גם אופן אכיפה וקנסות וישנם קיבוצים שהחליטו "נוהל החזקת כלבים"על 

אזורית שמי שצריך להתמודד עם העבירה על החוק הינה המועצה השהגוף הר

 בנושא זה. חן מה התקבל ככל שהתקבל ומה תפיסת ההנהלה ביחסבא בלבד,

 בעיני זה הרובד הכי חשוב,  :התנהגות בן אדם לחברו וערבות הדדית - 3רובד 

בחרנו קיבוץ הינו צורת חיים שבה בחרנו להיות ערבים אחד לשני בתחומים שונים, 

ההיקש המתבקש מכך הינו שמי שבוחר להנות , חיי קהילה ,איכות ורמת חייםב

מגידול והחזקת כלב, אינו יכול לעשות זאת על חשבון איכות החיים של חבר אחר, 

 זה לא מוסרי, ואינו מתחשב בצרכי הזולת.

ה יפחדו ללכת בשבילי הקיבוץ או יפחדו שילדיהם יסתובבו בשבילי /אין סיבה שחבר

הקיבוץ מפוחדים ולא משנה כמה החבר חושב שהכלב שלו חמוד ואינו מהווה 

 סכנה...

 )המשך בעמוד הבא...(
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לתי פוסקות מכלב של שכנים, למרות שהנושא סיבה ששכן יסבול מנביחות באין 

הזה אפור וקשה לאמוד את הסבל ומידת ההפרעה היות ויש לאנשים רגישויות 

 שונות.

 

 הייתי שמח אם כל מי שמחזיק כלב, יתחשב בזולתו, יקשור  -בשורה התחתונה 

 לצערי יאסוף את צרכיו ויכניס אותו לביתו אם הנביחות מהוות מטרד, אך  ,אותו

חלק מהאנשים שמחזיקים בכלבים, אינם מתחשבים בזולת ולכן נדרש לבחון אילו 

ויות החוק ברש החלטות האגודה יכולה ורוצה לקבל ביחס לנושא זה וכן איך נעזרים

 ק.   החולמיצוי אכיפת 

 רמי.בברכה,                                                                         

 

 

 !עד כאן להפעם... סופש נעים ושקט     

 .אודי, נוקי, רמי וגל      


